
浊度仪 WZS-185A 简易操作指南 
 

 

1. 接通仪器电源，仪器即进入测量状态。仪器从其它状态返回时，也进入测量状

态。 

在测量状态，液晶显示器左上角显示“测量”。 

2. 样品测量步骤 

1) 将标定仪器用的浊度瓶用零浊度水清洗干净。 

2) 用待测样品润洗浊度瓶几次。 

3) 将待测样品加入浊度瓶至“+”标记部分，不能太少。操作时小心拿住浊度

瓶“+”标记以上部分，然后盖上浊度瓶盖。 

4) 拿住浊度瓶瓶盖，用软布擦拭浊度瓶上的液体及指纹。 

5) 将浊度瓶按标线指定位置插入仪器，合上盖子。 

6) 仪表将显示测量结果，待读数稳定后，记录或储存测量结果，并进入下一个

样品的测量。 

 

应用： 

可广泛应用于电厂、自来水厂、生活污水处理站、饮料厂、环保部门、工业

水、葡萄酒、制药行业、防疫部门、医院等的浊度测量。 

 
 
 
 
 
 
 
 



Turbidimeter WZS-185A operation manual 

1. Turn on the power switch to enter measure mode. 

When returning from the other mode, it will also enter measure mode. 

“Measure” displays in the upper left corner of the LCD screen. 

 

2. Measurement 

1) Clean sample cells by DI water. 

2) Rinse the sample cell twice with the solution to the measured and 

drain to waste. 

3) Gently and slowly invert the sample cell to fully mix the sample. Fill 

to “+”and immediately put the cap on the sample cell. Hold the 

sample cell by the upper part. 

4) Clean the sample cell with a soft, lint-free cloth to remove water spots 

and fingerprints. 

5) Put the sample cell in the sample cell holder with the triangle on the 

sample aligned with the reference mark on the sample cell holder. 

Close the cover.                  

6) Read and record the value when stable.      

 

Function  

It can be broadly applied in the measurement of turbidity in power plants, 

waterworks, treatment stations of domestic sewage, beverage factories, 

environmental protection departments, industrial water, wine and pharmacy 

industries, epidemic prevention divisions, hospitals, and etc. 

 
 

https://www.dell.com/support/kbdoc/en-ca/000188029/abnormal-bios-display-on-internal-lcd-panel-on-xps-9510-precision-5560

